



**Barry Lawrence Ruderman  
Antique Maps Inc.**

7407 La Jolla Boulevard  
La Jolla, CA 92037

www.raremaps.com

(858) 551-8500  
blr@raremaps.com

**Nouvelle Carte de L'Amerique Meridionale et des Iles Qui en Dependent, Dediee a  
l'Academie royale des sciences de l'Institut de France, Par A.H. Brue. Geographe du Roi.  
. . . Revue, corrigee et augmentee par Ch. Picquet, Geographe du Roi . . . 1843**

**Stock#:** 54123  
**Map Maker:** Brué / Picquet  
**Date:** 1843  
**Place:** Paris  
**Color:** Outline Color  
**Condition:** VG+  
**Size:** 50 x 72 inches  
**Price:** \$1,200.00



**Description:**

An exceptional map of South America, originally issued by A.H. Brue and later revised by Charles Picquet, the Geographer to the King of France.

The map provides a remarkable snapshot of South America in the midst of its Century of Revolution.

One of the best large format maps of the continent published in the middle of the 19th century.

This is apparently the second state of the map, following a first edition of 1840.



**Barry Lawrence Ruderman  
Antique Maps Inc.**

7407 La Jolla Boulevard  
La Jolla, CA 92037

[www.raremaps.com](http://www.raremaps.com)

(858) 551-8500  
[blr@raremaps.com](mailto:blr@raremaps.com)

---

**Nouvelle Carte de L'Amerique Meridionale et des Iles Qui en Dependent, Dediee a  
l'Academie royale des sciences de l'Institut de France, Par A.H. Brue. Geographe du Roi.  
. . . Revue, corrigee et augmentee par Ch. Picquet, Geographe du Roi . . . 1843**

**Detailed Condition:**

Folding map, dissected and laid on linen, with original slipcase. Laid on two sheets of linen.